
0 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat  

Képviselő-testülete 

 

 

ÖKÖRITÓFÜLPÖS 

 

Száma: Ö/ 286-1 /2018. 

 

 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2018.január 30. napján 

tartott rendkívüli nyilvános ülésének jegyzőkönyve: 

 

a./ Jegyzőkönyve: 1-től - 3-ig. 

b./ Tárgysorozata: 1-től- 1-ig 

c./ Határozatai: 1 

d./ Rendelete:-- 

 
 

Tárgyalásra 

/nyilvános ülésen/ 

 
 

1./ Előterjesztés Projekt Partnerként való részvételről az Empowerment– “Fogyatékkal élő 

személyek szociális és egészségügyi szolgáltatások hozzáférésének elősegítése, 

szolgáltatások komplex fejlesztése, határon innen és túl"  című pályázatban. 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

 

 

Ököritófülpös, 2018.január 30. 

 

 

Tisztelettel: 

 

 

 

Szabó Béla    Szécsi Csaba  

polgármester mb. jegyző 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült:Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2018. január 30. napján  

8 óra 45 perckor megtartott rendkívüli nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye:Ököritófülpösi Hivatal tanácsterme 

 

Jelen vannak:   Szabó Béla polgármester 

   Szabóné Sebők Gyöngyi 

 Kiss László 

 Szécsi Bálint 

 Jakabné Zajti Tünde 

 Gál Sándor 

 

Tanácskozási joggal megjelent: Szécsi Csaba mb. jegyző 

 

Szabó Béla Polgármester: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő testületi tagból, 6 fő az ülésen megjelent, az 

ülést megnyitja. Javasolja a meghívóban szereplő napirendi pont elfogadását. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal a napirendre tett javaslatot elfogadja. 

 

1./ Előterjesztés Projekt Partnerként való részvételről az Empowerment– “Fogyatékkal élő 

személyek szociális és egészségügyi szolgáltatások hozzáférésének elősegítése, 

szolgáltatások komplex fejlesztése, határon innen és túl"  című pályázatban. 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

Szabó Béla polgármester: Ez egy határon átívelő pályázat lenne. Megkérem Bálintot, hogy 

ismertesse. 

 

Szécsi Bálint: Elnézést, hogy ilyen gyorsan csináljuk, de ez a pályázat hirtelen jött. Úgy 

gondolom, hogy minden lehetőséget meg kell ragadni, ami beesik. Ez egy határon átívelő 

nemzetközi pályázat. Az egyik román önkormányzat a fő pályázó. Civil szervezeten keresztül 

van kapcsolatunk még visszanyúlóan. Ők kerestek meg azzal, hogy lenne egy ilyen lehetőség, 

melynek az összköltségvetése egymillió euró. Ez egyforma arányban oszlik meg a román és a 

magyar fél között. Így jött képbe a Humán Center Közhasznú Egyesület, amely egyébként helyi 

egyesület. Mikor én ezt a megkeresést megkaptam, utána kerestem polgármester urat, mert 

konzorciumi partnerként az önkormányzatot be lehet vonni. Az önkormányzatnak a pályázat 

időtartamára biztosítani kellene, ha másként nem, akkor bérleti jogviszonyban egy területet, ahol 

meg tudnánk építeni ezt az épületet. Az alappályázat egészségügyi és szociális 

szakmafejlesztésről és képzésről szól. A kinti partner lakóegységet épít fogyatékkal élők 

számára, illetve a képzések egy részét szervezi le. Mi pedig egy képzési centrumot kívánunk 

építeni. Főleg a hátrányos helyzetűek szakmához jutását, felzárkóztató képzését tervezzük 

oktatási intézménnyel. Ezt le kell majd szerveznünk. Az egész pályázat azon kívül, hogy egy 

szakmafejlesztésről szól, szociális és egészségügyi képzési tematikával, környezettudatos 

fenntarthatóság tekintetében nagyon fontos prioritást is figyelembe vesz. Napelemekkel, 

hőszivattyús rendszerrel az épület fenntartható. A pályázat részét képezi egy kilenc személyes 

elektromos kisbusz is. A garázs résznél egy elektromos töltőállomást is kialakítanánk. 

Az önkormányzatnak, mint konzorciumi partnernek egy 10 %-os része van, ami közel ötvenezer 

euró. 
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Gál Sándor: 10 %-ot mondtál, de ide 5 % van írva. 

 

Szécsi Bálint: Ötszázezer euró az egyesület része. Ennek a tíz százaléka az ötvenezer euró. Az 

ötvenezer eurónak az önrésze az öt százalék. Az ötszázezer euróból építünk, a 10 százalékából 

szervezzük a képzéseket, záró rendezvényeket , kiadványokat kell elkészíteni. Ez egy technikai 

tartalmi rész, a pályázati kiírás ezt tartalmazza. Egyébként minden le van szervezve, a képző 

intézmények, a kiadvány szerkesztéstől kezdve. Az önkormányzatnak csak formai feladata lesz. 

Hangsúlyozom, hogy ez csak egy lehetőség. Ez a pályázat, ha sikeres lesz, nagyjából a nyár 

végére fog elbírálás alá esni. Az önrész az 750.000.-FT,nem egy nagy összeg, de ez a képzések 

szervezésével kevesebb lesz, vagy nem fog semmibe kerülni, ha ez egy befutó pályázat lesz. A 

román fél részéről az az ígéret van, hogy ez nagyon támogatott. A nagyobb önrészt az 

egyesületnek kell vállani, de ezt mi megoldjuk. Ez egy olyan lehetőség, amit úgy gondolom, 

hogy nem kellene elhalasztani, ezt a lehetőséget nem kihasználni még akkor is, ha nem tudjuk 

mi lesz a végeredménye. A nyugdíjas klub helyére épülne meg az egész komplexum. A 

nyugdíjas klub arra az időre amíg épül, átmenne a volt óvoda helyére az iskolába. Az épületben 

nem csak képzéseket, hanem közösségi rendezvényeket is lehet tartani. 

 

Gál Sándor:Az önkormányzat a helyet ingyen adná oda? 

 

Szécsi Bálint: Szerződéssel. 

 

Szabó Béla polgármester: Használnánk mi is. 

 

Szécsi Bálint: Most a képzések több helyen vannak. Ha ez egy nyertes pályázat lesz, akkor 

ezeket a képzéseket oda lehet szervezni. 

 

Gál Sándor: Én minden olyan dolgot támogatok, ami a falut szépíti és az embereknek jó. 

Említetted az időtartamot. Ez mit takar? Öt év? 

 

Szécsi Bálint: Öt a kötelező fenntartás. Azt még nem tudták egyértelművé tenni, hogy öt vagy 

tíz év, azért írtunk bele tíz évet, hogy ha mégis annyi lesz, akkor ne kelljen megint testületi 

határozatot hozni. 

 

Kiss László: A fenntartási költségét az önkormányzat állja teljes egészében? 

 

Szécsi Bálint: A fenntartási költség az egyesületet, mint bérlőt terheli. 

 

Szabó Béla polgármester: Két fontos dolog van a fenntarthatóságnál. A személyzet bére, meg az 

energia. Az energia meg fog térülni, mert alternatív energia lesz, a bért meg ki kell gazdálkodni. 

 

Szécsi Bálint: Annyi a szerencsénk, hogy a foglalkoztatásra nincs kötelezettség. Ez egyfajta 

rugalmasságot jelent. 

 

Szabó Béla: Van-e még kérdés ? Ha nincs, akkor szavazásra bocsájtom a napirendi pontot. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal, az alábbi határozatot hozta: 

 

Ököritófülpös Nagyközség 

Önkormányzata Képviselő-testületének 

1/2018.(I.30. )  Kt. számú  

határozata 
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Projekt Partnerként való részvételről az Empowerment– “Fogyatékkal élő személyek 

szociális és egészségügyi szolgáltatások hozzáférésének elősegítése,szolgáltatások komplex 

fejlesztése, határon innen és túl"  című pályázatban. 

1.      Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata úgy dönt, hogy Projekt Partnerként részt kíván 

venni a Empowerment– “Fogyatékkal élő személyek szociális és egészségügyi szolgáltatások 

hozzáférésének elősegítése,szolgáltatások komplex fejlesztése, határon innen és túl"  című 

pályázatban, mely az INTERREG V-A Románia-Magyarország 2014-2020 Programban kerül 

benyújtásra a 9/a Prioritáshoz „Az egészségügyi szolgáltatások minőségének javítása” 

kapcsolódóan. 

2.      Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata elfogadja a pályázatban foglalt pénzügyi és 

tevékenységi feltételeket. A pályázat önerejét mely 2.499 euró, biztosítani tudja. 

 

3. Önkormányzatunk az épület építéséhez használati jogot biztosít a Humán Center Közhasznú 

Egyesületnek 10 éves időtartamra az Ököritófülpös, 726/4 hrsz. szám alatt jegyzet, kivett 

lakóház, udvar megnevezésű, 2515 m2 ingatlanra. 

 

4. Felhatalmazza Szabó Béla polgármestert, hogy a projekt partnerként való csatlakozáshoz 

szükséges dokumentumokat aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Szabó Béla polgármester  
 

 

Ököritófülpös,2018.január 30. 

 

 

Szabó Béla sk.      Szécsi Csaba sk. 

polgármester          mb.jegyző 

 

 

Mivel több napirend és felvetés nem volt Szabó Béla polgármester megköszönte a jelenlévők 

részvételét, valamint aktív közreműködését és a nyilvános ülést bezárta. 

 

 

K.m.f. 

Szabó Béla Szécsi Csaba 

polgármester mb.jegyző 
 


